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ORG.0012.1.8.2019 

Protokół nr 8/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 20 sierpnia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 Zastępca Wójta Gminy Buczkowice, Pan Jerzy Kanik, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Realizacja budżetu gminy w II kwartale 2019 roku. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 8.05 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było czterech członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Realizacja budżetu gminy w II kwartale 2019 roku. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące realizacji budżetu gminy Buczkowice 

w II kwartale 2019 roku. 

Udział w posiedzeniu rozpoczął Zastępca Wójta i Skarbnik Gminy. 

Radna Górna powiedziała, że Komisja wnioskuje aby faktury były opisane w taki sposób, 

aby jasne było co zostało zakupione (nie wiadomo na przykład co zrobiono w ramach 

konserwacji rowu czy platformy w Domu Ludowym w Rybarzowicach). 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że pracownik merytoryczny jest zobowiązany do potwierdzenia 

zgodności zakupu z umową. 

Radna Górna zauważyła, że wówczas Komisja Rewizyjna potrzebowałaby umów by 

zrozumieć zakup i dodała, że nie na wszystkich fakturach jest odniesienie do umowy (np. 

przy konserwacji rowu). 
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Zastępca Wójta powiedział, że prawdopodobnie chodzi tutaj o wykoszenie rowu 

i poprawienie płyt. 

Skarbnik Gminy dodała, że konserwacja platformy dotyczy windy. 

Radna Górna powiedziała, że gdyby było to napisane (na fakturze lub w jej opisie), nie 

trzeba by było się domyślać. 

Radna Górna zakończyła udział w posiedzeniu. 

Radny Wrona poinformował, że Radna Górna zgłaszała również wątpliwości dotyczące 

zlecania firmom zewnętrznym koszenia trawy i wałowania boisk – w kontekście tego, że 

każdy obiekt ma gospodarza. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że walec waży ok. pół tony, więc nie wchodzi w rachubę 

obsługiwanie go przez gospodarza, natomiast koszenie zlecane firmom zewnętrznym dotyczy 

nieogrodzonych terenów sąsiadujących z boiskami czy cmentarzami – gospodarze mają 

kosiarki-traktorki, którymi koszą boiska, jednak wjeżdżanie nimi na te działki wiązałoby się 

z bardzo dużym ryzykiem ich uszkodzenia – lepiej okresowo zlecić to firmie zewnętrznej, 

dysponującej odpowiednim sprzętem. 

Radny Wrona zapytał jak wygląda sprawa cen za energię w odniesieniu do gminy. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że płacimy „po staremu”, czekamy na decyzję. 

Radny Więcek zapytał od czego zależy wysokość opłaty, jaką ponosimy z tytułu 

uczęszczania dzieci z gminy do przedszkoli poza jej terenem. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jesteśmy obciążani opłatami wg kosztów utrzymania dziecka 

w przedszkolu na terenie danej gminy. 

Radny Więcek zapytał ile dzieci spoza gminy uczęszcza do naszych przedszkoli, a ile dzieci 

od nas do przedszkoli spoza gminy. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że mamy w przedszkolach ok. 15 dzieci spoza gminy i ponad 

30 dzieci z gminy w przedszkolach poza jej terenem. 

Radny Więcek zapytał czy wynika to z braku miejsc w naszych przedszkolach. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wynika to z wyboru rodziców. 

Radny Więcek zapytał czy faktura na obsługę transmisji internetowej jest płacona co miesiąc 

i za co jest ta opłata. 

Pani Matera wyjaśniła, że jest to opłata związana z nagraniami z sesji (relacja na żywo, 

nagrywanie, retransmisje) i jest płatna co miesiąc. 

Radny Więcek zapytał czego dotyczy umowa z firmą Volvox Consulting. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że pełnienia funkcji Inspektora Ochrony Danych Osobowych. 
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Radny Więcek wyraził zdumienie, że miesięcznie kosztuje nas to ponad 1300 zł i zapytał 

czym zajmuje się ta osoba. 

Zastępca Wójta powiedział, że odpowiada za przestrzeganie RODO (zabezpieczenia 

internetowe, obieg dokumentów itp.) i dodał, że tego typu usługi są kosztowne. 

Radny Więcek zapytał na jakiej zasadzie naliczamy koszty mediów lokatorom w Domu 

Nauczyciela w Kalnej. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że wydaje jej się, że wg metrażu i zadeklarowała sprawdzenie 

tej informacji. 

Radny Więcek poprosił o przekazanie informacji zwrotnej w tej sprawie i zapytał czego 

dotyczą trzy faktury wystawione przez firmę Cierniak z Łodygowic na łączną kwotę ponad 40 

tys. zł. 

Zastępca Wójta powiedział, że są to koszty urządzenia zieleni przy budynku Urzędu Gminy.  

Radny Więcek zapytał czy wykonano rozeznanie wśród konkurencji. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że wpłynęło wiele ofert i ta była najkorzystniejsza.  

Radny Więcek zapytał kto będzie zajmował się pielęgnacją tego terenu. 

Zastępca Wójta powiedział, że leży to w naszej gestii, przy czym nie mamy zatrudnionych 

wielu osób do prac gospodarczych. 

Radny Roman Wrona zapytał ilu mamy takich pracowników. 

Zastępca Wójta powiedział, że dwóch pracowników w Urzędzie (w tym jeden jest 

gospodarzem kompleksu „przy Brzózkach”), jednego w Domu Ludowym w Rybarzowicach 

i dwóch grabarzy – aktualnie (na kilka miesięcy) jeszcze jedna osoba w ramach robót 

publicznych. 

Radny Więcek zapytał czy grabarze są zatrudnieni w pełnym wymiarze i poprosił 

o przybliżenie kwestii refundacji robót publicznych. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że Urząd Pracy refunduje nam koszty do kwoty 1890 zł (i składki 

do tej kwoty) – minimalne wynagrodzenie wynosi 2250 zł – różnicę wynagrodzenia i składki 

powyżej 1890 zł pokrywamy z własnych środków. Pan Kanik poinformował również 

radnych, że PUP ciągle zmniejsza środki przewidziane na tego typu działania – kiedyś w ten 

sposób zatrudnialiśmy w jednostkach na terenie gminy 16 osób, teraz mamy 4 

(wnioskowaliśmy o więcej). 

Radny Więcek zapytał czy PUP sprawdza wykorzystywanie tych osób. 

Zastępca Wójta odpowiedział przecząco, wyjaśniając, że są to nasi pracownicy. 

Radny Wrona zapytał czy oznacza to, że nie ma możliwości pozyskania kogoś na jesień 

i zimę. 
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Zastępca Wójta potwierdził, że nie będzie to możliwe. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 9.25. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 26 sierpnia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik:  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  

 




